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Protokół nr 155/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 4 listopada 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

      

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Damian Bandurka  - podinspektor Biura Ochrony Informacji  

        i Bezpieczeństwa w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

4. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

                                                 Kartografii, Katastru i Gospodarki    

                                                       Nieruchomościami w Starostwie   

                                                       Powiatowym w Wieluniu 

5. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

          Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

         (SP ZOZ) 

6. Pani Barbara Cichecka   - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 
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7. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

                                                       Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

8. Pani Katarzyna Olejnik   - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli  

        Ledóchowskiej w Komornikach 

9. Pani Beata Korczewska  - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR)  

10. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z CLII, CLIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych w kwocie 

15.000,00 zł na zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie części dachu budynku biurowo-leczniczego/Pawilon/SP ZOZ 

w Wieluniu z przeznaczeniem na lokalizację stacji bazowej i urządzeń 

telekomunikacyjnych cyfrowej telefonii komórkowej sieci Play - kontynuacja 

sprawy z CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 21.09.2022 r.  
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie pomieszczeń zabudowanej nieruchomości, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, 

będącej w użytkowaniu SP ZOZ – dot. wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

pomieszczeń o łącznej pow. 55,60m2 znajdujących się w piwnicy budynku 

głównego SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 

gospodarczej w zakresie usług gastronomicznych i handlu artykułami 

spożywczymi, na okres 3 lat.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Jasna Góra, gmina Mokrsko – dot. przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Morsko, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki numer: 132/1  

o pow. 0,1500 ha, 132/2 o pow. 0,1500 ha, 132/3 o pow. 0,1507 ha, 132/4  

o pow. 0,4140 ha, 132/7 o pow. 0,1500 ha, 132/8 o pow. 0,1500 ha, 132/9  

o pow. 0,1505 ha, 132/10 o pow. 0,4971 ha, stanowiącej własność powiatu 

wieluńskiego.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia  

zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dotychczasowym najemcą prowadzącym jednoosobową działalność 

gospodarczą pod firmą K-Serwis Grzegorz Olszówka, kolejnej umowy na najem 

2m2 powierzchni znajdującej się w budynku warsztatów szkolnych Zespołu Szkół 

nr 2 z przeznaczeniem na ustawienie automatu do gorących napojów, na okres  

3 lat. 

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

o zawarciu następujących umów najmu:  

a) boiska piłkarskiego o pow. 2178 m2 z                                             , 

reprezentującym Wieluński Klub Sportowy 1957 Wieluń, 

b) sali gimnastycznej o pow. 208 m2                                                  , 

reprezentującym Wieluński Klub Sportowy 1957 Wieluń. 
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11. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu 

następujących umów najmu i użyczenia: 

a) hala sportowa ze Stowarzyszeniem WKS Wieluń, 

b) sala gimnastyczna z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu  

w Wieluniu,  

c) sale gimnastyczne z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu  

w Wieluniu, 

d) hala sportowa  z                                                                ,  

e) hala sportowa   z Komendą Powiatową Policji w Wieluniu,  

f) sala lekcyjna z                                            „Klub Zdrowia” Filia Chrześcijańskiej 

Służby Charytatywnej Blisko Serca, 

g) sala gimnastyczna z Fundacją „Jest moc”. 

12. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

13. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o wyrażenie zgody na sprzedaż 5-osobowego samochodu 

Citroen Berlingo oraz o zabezpieczenie środków na zakup nowszego  

7-osobowego pojazdu.  

14. Zapoznanie z pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie przystąpienia do realizacji programów dotyczących 

wsparcia osób z niepełnosprawnością i ich opiekunów: „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” oraz „Opieka wytchnieniowa”. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku. 
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17. Podjęcie decyzji w sprawie wypłaty Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla ucznia 

szkoły ponadpodstawowej.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

20. Rozpatrzenie pisma Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z dnia 26.10.2022 r. znak: PZD.SF.0320.4.2022 w sprawie zwiększenia planu 

wydatków budżetowych jednostki na rok 2022 o kwotę 31.336,47 zł,  

wg klasyfikacji budżetowej wskazanej w piśmie.  

21. Zapoznanie z informacją o złożonym wniosku o dofinansowanie realizacji zadań 

własnych organizatorów dotyczących zapewnienia funkcjonowania publicznego 

transportu zbiorowego w zakresie przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej na rok 2023 z Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej.  

22. Sprawy bieżące. 

23. Wolne wnioski. 

24. Zamknięcie CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLV 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

   

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmować będą miały moc 

obowiązującą.  

 

Pkt 3 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ze swojej strony nie wnosi dodatkowych punktów, oprócz spraw bieżących, które 

Zarząd otrzymał w materiałach, a jest to „Zapoznanie z wyjaśnieniami z dnia 

27.10.2022 r. znak: OZ.8023.53.2022, związanymi z zawiadomieniem Wojewody 

Łódzkiego z dnia 21.10.2022 r. znak: PNIK-I.4131.1049.2022 o wszczęciu 

postępowania w celu kontroli legalności uchwały Nr LIX/344/22 Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 30.09.2022 r. w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu”, „Rozpatrzenie pisma Dyrektora 

Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu z dnia 28.10.2022 r. znak: MBW.07.14.2022, 

stanowiącego prośbę o przesunięcie terminu organizacji obchodów XX-lecia 

Placówki, zaplanowanych w kalendarzu imprez kulturalnych i oświatowych 

organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu  

na 18.11.2022 r.”, „Rozpatrzenie pisma Wicedyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu z dnia 28.10.2022 r. znak: ZS2.311.31.2022, 

stanowiącego prośbę o dofinansowanie w wysokości 1.000,00 zł i objęcie 

Honorowym Patronatem działań edukacyjnych – Innowacji Pedagogicznej  

pt. „Ups…no i masz wypadek!”, zaplanowanych do realizacji przez Państwową 

Inspekcję Pracy Okręgowy Inspektor Pracy w Łodzi oraz Zespół Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu”. Nadmienił, że powyższe sprawy będą omawiane w punkcie 

pn. „Sprawy bieżące”. Zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje do porządku obrad.  

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął porządek 

obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  
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 Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z CLII, CLIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych w kwocie 

15.000,00 zł na zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie części dachu budynku biurowo-leczniczego/Pawilon/SP ZOZ 

w Wieluniu z przeznaczeniem na lokalizację stacji bazowej i urządzeń 

telekomunikacyjnych cyfrowej telefonii komórkowej sieci Play - kontynuacja 

sprawy z CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 21.09.2022 r.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie pomieszczeń zabudowanej nieruchomości, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, 

będącej w użytkowaniu SP ZOZ – dot. wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

pomieszczeń o łącznej pow. 55,60m2 znajdujących się w piwnicy budynku 

głównego SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 

gospodarczej w zakresie usług gastronomicznych i handlu artykułami 

spożywczymi, na okres 3 lat.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Jasna Góra, gmina Mokrsko – dot. przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Morsko, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki numer: 132/1  

o pow. 0,1500 ha, 132/2 o pow. 0,1500 ha, 132/3 o pow. 0,1507 ha, 132/4  

o pow. 0,4140 ha, 132/7 o pow. 0,1500 ha, 132/8 o pow. 0,1500 ha, 132/9  

o pow. 0,1505 ha, 132/10 o pow. 0,4971 ha, stanowiącej własność powiatu 

wieluńskiego.  
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9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia  

zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dotychczasowym najemcą prowadzącym jednoosobową działalność 

gospodarczą pod firmą K-Serwis Grzegorz Olszówka, kolejnej umowy na najem 

2m2 powierzchni znajdującej się w budynku warsztatów szkolnych Zespołu Szkół 

nr 2 z przeznaczeniem na ustawienie automatu do gorących napojów, na okres  

3 lat. 

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

o zawarciu następujących umów najmu:  

a) boiska piłkarskiego o pow. 2178 m2 z           , 

reprezentującym Wieluński Klub Sportowy 1957 Wieluń, 

b) sali gimnastycznej o pow. 208 m2 z        

reprezentującym Wieluński Klub Sportowy 1957 Wieluń. 

11. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu 

następujących umów najmu i użyczenia: 

a) hala sportowa ze Stowarzyszeniem WKS Wieluń, 

b) sala gimnastyczna z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu  

w Wieluniu,  

c) sale gimnastyczne z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu  

w Wieluniu, 

d) hala sportowa  z             ,  

e) hala sportowa   z Komendą Powiatową Policji w Wieluniu,  

f) sala lekcyjna z       „Klub Zdrowia” Filia 

Chrześcijańskiej Służby Charytatywnej Blisko Serca, 

g) sala gimnastyczna z Fundacją „Jest moc”. 

12. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

13. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o wyrażenie zgody na sprzedaż 5-osobowego samochodu 

Citroen Berlingo oraz o zabezpieczenie środków na zakup nowszego  

7-osobowego pojazdu.  
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14. Zapoznanie z pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie przystąpienia do realizacji programów dotyczących 

wsparcia osób z niepełnosprawnością i ich opiekunów: „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” oraz „Opieka wytchnieniowa”. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku. 

17. Podjęcie decyzji w sprawie wypłaty Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla ucznia 

szkoły ponadpodstawowej.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

20. Rozpatrzenie pisma Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z dnia 26.10.2022 r. znak: PZD.SF.0320.4.2022 w sprawie zwiększenia planu 

wydatków budżetowych jednostki na rok 2022 o kwotę 31.336,47 zł,  

wg klasyfikacji budżetowej wskazanej w piśmie.  

21. Zapoznanie z informacją o złożonym wniosku o dofinansowanie realizacji zadań 

własnych organizatorów dotyczących zapewnienia funkcjonowania publicznego 

transportu zbiorowego w zakresie przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej na rok 2023 z Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej.  

22. Sprawy bieżące. 

23. Wolne wnioski. 

24. Zamknięcie CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CLII, CLIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołów. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma spostrzeżenie 

dotyczące kwestii wykropkowania nazwisk. Jego zdaniem osoba, która zajmuje się 

sprawami rodo, powinna parafować, sporządzać notkę, że jest wszystko dobrze, 

ponieważ nie wie, czy używanie w protokole stanowisk trzeba wykropkować. 

Konkretnie chodzi o ten fragment dotyczący Gromadzic. Wskazał, że w protokole 

wystąpiło nazwisko i wie, że to zostanie zanonimizowane, ale nie wie, czy nie byłoby 

wskazane w takich przypadkach, aby inspektor od spraw rodo postawił parafkę 

zaznaczając, że może są inne pomysły, ale wolałby aby to było, bo sam nie wie,  

czy zgadza się na dobrze napisany protokół. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że poprosi inspektora od danych osobowych, żeby wypunktował.   

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że chodzi mu o formę 

pisemną.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował, żeby 

pan inspektor wypunktował, czy poprzez podanie funkcji jest złamany przepis  

o ochronie danych osobowych. Powiedział, że uważa, że nie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pytanie 

czego to dotyczy, bo jeśli tematów służbowych to nie.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że było w pewnym 

momencie użyte nazwisko. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że o ile dobrze pamięta to upomniał pana dyrektora, żeby nie używał nazwiska tylko 

żeby używał funkcji. Dodał, że mogą poprosić, żeby pan inspektor wyspecyfikował 

jak w takich przypadkach postępować i każdy to dostanie z członków Zarządu,  

i nawet z członków Rady Powiatu.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powtórzył, że jak pan inspektor 

wypisze ogólne sformułowania to można sobie teoretycznie w ustawie przeczytać,  

a chodzi o to, aby parafował, jeśli są jakieś wątpliwości w protokole.   
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jak rozumie nie ma uwag do protokołów, oprócz uwagi podniesionej przez pana 

Wojcieszaka odnośnie, której zostaną podjęte czynności, aby było tak jak pan 

Wojcieszak powiedział. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu nr 152 z CLII 

posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 152/22 z CLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 153 z CLIII posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 153/22 z CLIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych  

w kwocie 15.000,00 zł na zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że te środki należy przeznaczyć, ponieważ jednostki OSP (Ochotnicza Straż 

Pożarna) dysponują ciężkim samochodem, a Powiatowa Straż Pożarna w Wieluniu  

nie dysponuje. Dodał, że jest tam wkład własny poszczególnych gmin z tego, co pan 

komendant przekazał przynosząc pismo. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jeżeli tak, to kiedy  

te środki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w przyszłym roku, termin zostanie podany.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział,  

że w przyszłorocznym budżecie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zgoda tylko 

musimy to już ująć w projekcie budżetu, czy dopiero przy podziale nadwyżki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie, 

w I kwartale. Zapytał, kto jest „za” tym, aby przeznaczyć środki z nadwyżki 

budżetowej, z wolnych środków, które będą rozpatrywane w roku 2023,  

po zakończeniu tego roku budżetowego. Stwierdził, że Zarząd Powiatu w Wieluniu 

wyraził zgodę na ujęcie kwoty 15.000,00 zł na zakup ciężkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego przy podziale nadwyżki budżetowej za 2022 r. Poprosił pana 

Damiana Bandurkę, aby przygotował odpowiedź dla pana komendanta z tym,  

że środki zostaną przeznaczone z wolnych środków za rok 2022, w roku 2023.  

Pan Damian Bandurka - podinspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że dobrze.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na ujęcie kwoty 15.000,00 zł na zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego 

przy podziale nadwyżki budżetowej za 2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie części dachu budynku biurowo-leczniczego/Pawilon/ 

SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem na lokalizację stacji bazowej i urządzeń 

telekomunikacyjnych cyfrowej telefonii komórkowej sieci Play - kontynuacja 

sprawy z CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 21.09.2022 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią  

Annę Freus – dyrektora SP ZOZ w Wieluniu oraz panią Justynę Kałuziak  

- z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami. Powiedział, że jak rozumie pani dyrektor dopięła swego i środki 

troszeczkę zostały zwiększone.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że środki 

troszeczkę zostały zwiększone, aczkolwiek firma przekazała, że 3 tys. zł netto to już 

jest ostateczna oferta. Chodzi oczywiście o kwotę miesięczną, jeśli chodzi  

o powierzchnię wydzierżawienia tego dachu. Sieć wskazuje, że operator, który płaci 

wyższą stawkę, składa się niejako z dwóch operatorów.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał na błąd obliczeniowy  

w piśmie tej firmy z dnia 6.10.2022 r., w którym napisano 2x2.300,00=5.600,00 zł. 

Dodał, że dali dwa razy więcej niż proponowali na początku, ponieważ było 4.500 zł 

kwartalnie, a teraz jest 3.000 zł miesięcznie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy mają swoje odrębne 

zasilanie.            

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. Generalnie, 

jeśli chodzi o jakiekolwiek dzierżawy, to jeżeli podłączaliby się do szpitala i korzystali 

z jakichkolwiek mediów - zaznaczając, że ktokolwiek by wydzierżawiał, to zawsze 

jest zwrot kosztów, więc oczywiście w tej kwocie za dzierżawę to jest sam fakt 

dzierżawy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.   

 

 

 

 

 

 



14 
 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1011/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części dachu budynku biurowo-

leczniczego/Pawilon/SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem na lokalizację stacji 

bazowej i urządzeń telekomunikacyjnych cyfrowej telefonii komórkowej sieci Play  

- kontynuacja sprawy z CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

21.09.2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1011/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie pomieszczeń zabudowanej nieruchomości, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, 

będącej w użytkowaniu SP ZOZ - dot. wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

pomieszczeń o łącznej pow. 55,60m2 znajdujących się w piwnicy budynku 

głównego SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 

gospodarczej w zakresie usług gastronomicznych i handlu artykułami 

spożywczymi, na okres 3 lat.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy ma powstać jakiś kiosk czy bar.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że chcieliby, aby na terenie szpitala powstał bar-bufet, tak jak to kiedyś miało 

miejsce. Generalnie widzą takie zainteresowanie wśród odwiedzających i personelu. 

Nadmieniła, że na tej powierzchni tego typu działalność była prowadzona, więc mają 

nadzieję, że uda się kogoś zachęcić. Przekazała, że dwie firmy już się interesowały, 

więc jest nadzieja, że ktoś wszedłby na tę przestrzeń. Wiadomo, że jakieś nakłady 

inwestycyjne również trzeba podjąć, aby dostosować. Poinformowała, że proponują 

kwotę 120zł, jako wywoławczą, a chcą to oczywiście ogłosić w trybie przetargowym.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to będzie  

w piwnicach.  
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła, na dole gdzie 

są rejestracje i poradnie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań przeszedł do głosowania, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1012/22 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie pomieszczeń 

zabudowanej nieruchomości, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, 

położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ (głosowało  

5 członków Zarządu).         

 Uchwała Nr 1012/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor chciałaby podzielić się jakimiś informacjami z Zarządem.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeśli  

są jakieś pytania, to prosi o ich zadawanie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

pytania do pani dyrektor. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

Jasna Góra, gmina Mokrsko – dot. przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Morsko, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki numer: 132/1  

o pow. 0,1500 ha, 132/2 o pow. 0,1500 ha, 132/3 o pow. 0,1507 ha, 132/4  

o pow. 0,4140 ha, 132/7 o pow. 0,1500 ha, 132/8 o pow. 0,1500 ha, 132/9  

o pow. 0,1505 ha, 132/10 o pow. 0,4971 ha, stanowiącej własność powiatu 

wieluńskiego. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

naczelnik Justynie Kałuziak.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w kwestii sprzedaży 

nieruchomości zapytał jak wygląda sprawa Skrzynna.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że przetarg  

jest ogłoszony na dzień 28. listopada. Należy ustalić komisję przetargową. Dodała, 

że nie pojawił się inny zainteresowany podmiot, telefonicznie kontaktuje się ta osoba, 

która była na początku zainteresowana.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wrócą 

do tematu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wracając do tematu Jasnej Góry 

wskazała, że Zarząd musi ustalić cenę wywoławczą działek.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o działkę nr 132/6  

za ile została sprzedana.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że za cenę wywoławczą.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że za cenę 40 tys. zł plus Vat.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ta działka była też 

15 arowa.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że są wyszacowane działki.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła dodając, że w ramach 

podpowiedzi ma ceny z poprzedniego przetargu, bo pewnie racjonalnym byłoby  

ich nie podwyższać.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przypomniał, że ceny 

były wyższe.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła i przypomniała jaka była 

wyceniona wartość rynkowa i ustalona cena przez Zarząd.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wskazał, że ostatnie działki  

nie są w planie przestrzennego zagospodarowania.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła zaznaczając,  

że te wycenione działki przez Zarząd na 20 tys. zł i 25 tys. zł mają przeznaczenie 

typowo rolnicze.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy te 40 arowe.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, są to dwie  

na końcu działki, które mają przeznaczenie rolne.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jak ktoś kupi sobie  

tę wcześniejszą działkę to może sobie jako ogródek zrobić.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami podkreśliła, że należy ustalić ceny.  

Czy Zarząd powtarza ceny odpowiednio jak było poprzednio? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” utrzymaniu tych samych stawek, które były ogłoszone w poprzednim przetargu.  

   

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o utrzymaniu tych samych stawek, które były ogłoszone w poprzednim przetargu 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1013/22 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1013/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dopiero po podpisaniu aktu darowizny będzie uruchomiona cała procedura 

przetargowa, żeby ludzie mieli tę świadomość, że będą przyłącza robione.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, żeby ludzie mieli  

tę świadomość, że na pewno droga jest gminy. Dodała, że procedują ten temat  

już w wydziale, więc to niebawem się wydarzy. Nadmieniła, że oczekują tylko  

na zarządzenie pana wójta.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

zgoda na jego propozycję, aby tak to procedować.  

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu z dotychczasowym najemcą prowadzącym jednoosobową 

działalność gospodarczą pod firmą K-Serwis Grzegorz Olszówka, kolejnej 

umowy na najem 2m2 powierzchni znajdującej się w budynku warsztatów 

szkolnych Zespołu Szkół nr 2 z przeznaczeniem na ustawienie automatu  

do gorących napojów, na okres  3 lat. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chciałby 

powtórzyć wniosek pana skarbnika, aby ujednolicić umowy dotyczące wynajmu 

automatów. Zaznaczył, że jest 5 szkół, każda ma inną, a dobrze byłoby gdyby było  

to jednolite. Wskazał, że nie ma zapisu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wtrąciła, że zapisu o waloryzacji.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu potwierdził, że w tamtych 

umowach nie było tego zapisu, bo nie było dłuższych umów, ale ta umowa  

jest 3-letnia, więc zapis o waloryzacji trzeba byłoby dodać. Poza tym jest jeszcze 

jedna sprawa, a mianowicie za okres wakacyjny jest napisane, że jest bezpłatnie. 

Dodał, że nie wie jak to wygląda z zasilaniem, ale wie, że przy innych automatach 

zawsze było 50 zł, przynajmniej w ZS nr 1 w Wieluniu za miesiące wakacyjne 

pomimo, że szkoła była zamknięta, więc sugerowałby, aby przy tym ujednoliceniu  

też to dodać oraz o waloryzacji, ponieważ to jest 3-letnia umowa.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tu jest napisane,  

że może być zmieniona stawka.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zgodził się, że jest napisane 

tylko, że może być podwyższana, że wymaga aneksu, ale generalnie nie jest 

napisane, dlaczego wymaga aneksu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wnioskiem pana Henryka Wojcieszaka, aby zmienić zapisy w umowie dotyczące 

waloryzacji i opłaty za okres wakacyjny.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął wniosek 

Członka Zarządu Powiatu w Wieluniu - Pana Henryka Wojcieszaka w sprawie 

dodania w umowie zapisu dotyczącego waloryzacji oraz opłaty za okres wakacyjny 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami nadmieniła, że automat umieszczony  

w naszym budynku  jak nie działał to był odłączony z prądu, więc nie wie,  
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czy w okresie wakacyjnym tak się dzieje w szkołach, bo jeśli byłby odłączony  

to nie generuje kosztów.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie wie, dlaczego 

tak było zrobione w szkołach. Być może był włączony.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że być może taka była 

umowa z dystrybutorem tego automatu, że chciał zapłacić postojową opłatę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że w warsztatach pracują też pracownicy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że to jest  

na warsztatach. Jego zdaniem można byłoby to zrobić, ale podkreślił, że to jest jego 

zdanie.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że przedstawi  

to w piśmie do dyrektora.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że nie poprosił dyrekcji na Zarząd.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że wczoraj dzwoniła  

i ta umowa nie jest jeszcze podpisana, więc pewnie mogą jeszcze ponegocjować  

w kwestii opłaty wakacyjnej.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że cały czas 

kontynuuje swoją propozycję, aby ujednolicić umowę.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to ujednolicenie 

będzie, ta umowa jest już przygotowana, sprawdzona przez radcę, skonsultowana. 

Zaznaczyła, że bardziej tutaj dyskutowali z panem wicestarostą w jaki sposób  

ją wprowadzić – czy przedłożyć przy piśmie dyrektorom placówek, czy może 

wprowadzić uchwałę, której powiat nie ma, a ma podstawę, aby ją podjąć. To jest 

uchwała wynikająca z ustawy o gospodarce nieruchomościami w sprawie określenia 

szczegółowych zasad korzystania przez trwałych zarządców z tego mienia powiatu. 

Dodała, że ta uchwała wtedy precyzowałaby zasady korzystania. Wtedy można  

by wprowadzić obowiązek dla dyrektorów posiadania rejestru tych umów, aby były 

numerowane, można wprowadzić obowiązek, z którego wynikałoby, że dyrektorzy 
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poza tym, że przedkładają informację celem jej przyjęcia i wnioski o wyrażeniu zgody 

na kolejne umowy, musieliby do końca stycznia przedkładać Zarządowi roczne 

sprawozdanie z zawartych umów, więc to mogłoby konkretyzować te działania. 

Zaznaczyła, że jeśli jest taka wola Zarządu, to mogą przygotować taką uchwałę  

dla Rady Powiatu i wtedy ta umowa byłaby załącznikiem do uchwały, i może miałaby 

większą rangę dla dyrektorów naszych jednostek. Przekazała, że nasz powiat nie ma 

takiej podjętej uchwały, a jest taka możliwość. Powtórzyła, że wtedy ten projekt 

umowy mógłby być wzorem, załącznikiem do uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

naczelnik, aby przygotowała tę sprawę, aby zacząć od nowego roku.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że mogą dowolnie,  

bo umowy nie są zawierane od 1. stycznia tylko są zawierane cały rok.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

żeby to usystematyzować, to może w planie pracy Rady Powiatu w Wieluniu 

umieścić.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że to tylko będzie 

jednorazowa czynność. Dodała, że po prostu przygotuje tę uchwałę na miesiąc 

grudzień.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na miesiąc grudzień. Dodał, że obowiązywałaby od stycznia ta uchwała,  

po opublikowaniu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że na sesję listopadową,  

żeby był czas na publikację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powrócił  

do rozpatrywania punktu pytając o zdanie, czy Zarząd podejmuje tę uchwałę  

z poprawkami, o których była mowa, czy zostawiają sprawę w toku.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że być może nie to będzie 

sprawa w toku, bo musi być do negocjacji ta opłata postojowa.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

tym, aby przedmiotowa sprawa była sprawą w toku.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn.  „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu 

Wieluńskiego – dot. wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu z dotychczasowym najemcą prowadzącym 

jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą K-Serwis Grzegorz Olszówka, 

kolejnej umowy na najem 2m2 powierzchni znajdującej się w budynku warsztatów 

szkolnych Zespołu Szkół nr 2 z przeznaczeniem na ustawienie automatu  

do gorących napojów, na okres 3 lat” w toku (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zawarciu następujących umów najmu:  

a) boiska piłkarskiego o pow. 2178 m2 z     , 

reprezentującym Wieluński Klub Sportowy 1957 Wieluń, 

b) sali gimnastycznej o pow. 208 m2 z      , 

reprezentującym Wieluński Klub Sportowy 1957 Wieluń. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w dokumentach jest wszystko opisane. Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego 

materiału. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej 

informacji.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu o zawarciu 

następujących umów najmu:  

a) boiska piłkarskiego o pow. 2178 m2 z      , 

reprezentującym Wieluński Klub Sportowy 1957 Wieluń, 

b) sali gimnastycznej o pow. 208 m2 z      , 

reprezentującym Wieluński Klub Sportowy 1957 Wieluń 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu 

następujących umów najmu i użyczenia: 

a) hala sportowa ze Stowarzyszeniem WKS Wieluń, 

b) sala gimnastyczna z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury  

i Sportu w Wieluniu,  

c) sale gimnastyczne z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury  

i Sportu w Wieluniu, 

d) hala sportowa  z      ,  

e) hala sportowa   z Komendą Powiatową Policji w Wieluniu,  

f) sala lekcyjna z       „Klub Zdrowia” Filia 

Chrześcijańskiej Służby Charytatywnej Blisko Serca, 

g) sala gimnastyczna z Fundacją „Jest moc”.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jest to podobna sytuacja jak w poprzednim punkcie. Zaznaczył, że widać, że sala 

w ZS nr 1 spełnia oczekiwania i jest duże zainteresowanie tą salą. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że wątpliwości zgłoszone przez 

pana Wojcieszka sprawdziła i tam są trzy sale gimnastyczne, więc mogą się 
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dublować i jednocześnie odbywać zajęcia. Natomiast odnośnie jednej z umów  

i wątpliwości odnośnie stawki przekazała, że jest poprawiona, umowa jest podpisana.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem przedmiotowej informacji.   

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o zawarciu następujących umów 

najmu i użyczenia: 

a) hala sportowa ze Stowarzyszeniem WKS Wieluń, 

b) sala gimnastyczna z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu  

w Wieluniu,  

c) sale gimnastyczne z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu  

w Wieluniu, 

d) hala sportowa  z     ,  

e) hala sportowa   z Komendą Powiatową Policji w Wieluniu,  

f) sala lekcyjna z       „Klub Zdrowia” Filia 

Chrześcijańskiej Służby Charytatywnej Blisko Serca, 

g) sala gimnastyczna z Fundacją „Jest moc”. 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

Pkt 12 

Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Barbarę Cichecką – dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu. Dodał, że powinna 

być pani dyrektor zadowolona z wysokości uzyskanych środków.  
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Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że mają w tym udział uchodźcy z Ukrainy i druga część, która  

też nie jest mała, to są wakacje. Informacja jest za ostatni kwartał, więc wchodzi  

w to okres wakacyjny. Nadmieniła, że w tym okresie zawsze udostępniają więcej,  

ale w tej chwili jest mniej, ponieważ jest zakwaterowana młodzież.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

ma już osób z Ukrainy.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie ma od września.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jaki jest Vat za wynajem 

pokoi 8%, czy 23%. 

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

wyjaśniła, że jeżeli jest zorganizowana grupa i byłaby zorganizowana jakaś 

olimpiada, to wtedy jest to 8%. Podkreśliła, że dla zorganizowanych grup jest 8%,  

a tak normalnie 23%. Są ustalone dwie kwoty – jedna w Bursie na ul. Traugutta,  

a druga w Bursie na ul. Wojska Polskiego i z tego względu, że jest tam wyższy 

standard jest 50 zł, natomiast w Bursie na ul. Traugutta jest 45 zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że w tym  

23% Vat-u.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

potwierdziła.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy WKS płaci 23%,  

czy 8%, bo mają 10% normalnej ceny.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

poinformowała, że płacą tylko 5 zł brutto za nocleg, w tym jest 23%. To nie jest 

zorganizowana grupa.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącą pozyskanych 

środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński).  
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Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał pani 

dyrektor, że sprawa dotycząca przesunięcia obchodów XX-lecia Placówki będzie 

rozpatrywana w punkcie „Sprawy bieżące”. Poprosił, aby pani dyrektor zabrała głos.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

poinformowała, że prosiła o przesunięcie, ponieważ z bieżących realizacji zadań 

mają teraz dużo dzieci, które wymagają pomocy psychologiczno-pedagogicznej,  

z depresjami, gdzie bardzo dużo czasu muszą poświęcać na pomoc wychowankom. 

Dlatego te obchody chce zrobić w okolicach marca, na pewno w drugim półroczu 

jeszcze tego roku szkolnego.   

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie.  

 

 

Pkt 13 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o wyrażenie zgody na sprzedaż 5-osobowego samochodu 

Citroen Berlingo oraz o zabezpieczenie środków na zakup nowszego  

7-osobowego pojazdu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu omówił krótko 

przedmiotową sprawę. Zaznaczył, że zastanawia się, dlaczego pani dyrektor  

nie chce kupić 9-osobowego samochodu. Kontynuował, że za tę kwotę 9-osobowego 

samochodu chyba pani dyrektor nie kupi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że kupi tylko, że starszy 

rocznik – nie 2016-2017 r. tylko sądzi, że 2012 r. Wymienił najtańsze marki 

samochodów.  
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że może ze względu na tę kwotę zdecydowała się  

na 7-osobowy samochód, a nie 9-osobowy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że 9-osobowe samochody 

nie spalają dużo, podał, że 8 litrów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się z tym,  

że nie spalają dużo, a są zawsze 2 miejsca wolne.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że trzeba zapytać pani 

dyrektor, która zna swoje potrzeby.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że również jest 

za 9-osobowym samochodem tylko kwestia ile ewentualnie można przeznaczyć 

środków.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy z nadwyżki środki, czy muszą sprzedać Citroena.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że zależy, kiedy 

sprzedają Citroena - powiedzmy, że w tym roku to jego zdaniem sam zakup trzeba 

zaplanować na przyszły rok i te pieniądze które uzyskali ze sprzedaży Renault 

Master są już na koncie powiatu i te środki wejdą w nadwyżkę finansową i dopiero 

będzie można ustalić zakup.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że tymczasowo można im wypożyczyć samochód, tzw. „Dzik” (dar Koła Łowieckiego 

„Dzik”).  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym  

5 osobowym składzie.  
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Domu Dziecka w Komornikach i poinformował, że rozpatrują sprawę 

sprzedaży samochodu 5-osobowego i zakupu nowego dla jej placówki. Zapytał, 

dlaczego ma być 7-osobowy, a nie 9-osobowy.  

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej odpowiedziała, aby to nie był bus. Jeżeli będą nim jeździły kobiety, 

to aby czuły się bezpiecznie, bo nie bardzo mają odwagę wsiąść w taki samochód 

typu bus. Dodała, że samochody 7-osobowe są mniejsze, łatwiejsze  

do zaparkowania.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że gdyby 

samochód był większy, to podczas wyjazdów z dziećmi pani dyrektor byłaby 

samowystarczalna, a to jest krótki bus. 

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że taki jak osobówka.  

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, o jakim busie jest mowa. 

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że na przykład Trafic 

czy Vivaro, ale to są dwie wersje, czyli LH1 i LH2. Dwójka jest przedłużana,  

a jedynka jest krótsza, czyli taki jak jest w szkole specjalnej, tylko krótszy.  

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, czy jest w nim miejsce na bagaż. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ma,  

a 7-osobowy plus kierowca to i tak jest…. 

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zaznaczyła, że oni będą też nim jeździć na co 

dzień do Wielunia. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że te samochody są oszczędne. 

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, czy dużo pali. 

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że mało.  

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach przekazała, że może się tym zainteresować. 



29 
 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że już 

przeglądali i mógłby być nawet czteroletni lub pięcioletni. 

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, czy zmieści się w kwocie 60 tys. zł. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że może 

trochę więcej, ponieważ są skłonni dołożyć, aby służyło. Zauważył, że trzeba do tego 

mieć badania psychologiczne. Natomiast reszta to jest kwestia wprawy.  

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ta krótka wersja 

niczym się nie różni od osobówki, ale jest wygodniejsza, czyli ta wersja L1H1. 

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że oni nie mogą kupić samochodu  

od osoby prywatnej. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mogą, 

ale najprościej byłoby kupić z salonu lub poszukać. 

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zgodziła się, ponieważ oni też handlują używanymi 

samochodami. Stwierdziła, że wygląda trochę jak większe Berlingo. 

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to jest Trafic,  

ale on nie jest długi.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że z tyłu 

za siedzeniami jest miejsce tak, jak ma Ford z Gromadzic.  

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, czy można zdemontować siedzenia. 

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że tak, można 

zdemontować każdy rząd. Z tyłu jest 6 miejsc, a z przodu trzy. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile środków 

musieliby zabezpieczyć. 

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że z tych dwóch samochodów 

mają 46 830 zł. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby dołożyć kwotę 25 tys. zł. Zapytał radnego Dybkę, jak wyglądają cenowo  

te samochody. 
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   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że widzi ogłoszenie  

za 73 900 zł do negocjacji. Możliwe, że za 70 tys. zł udałoby się go kupić.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

skarbnika, czy mogą to w jakiś sposób przyspieszyć. 

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że z tego  

co pamięta, to te środki które wpłynęły ze sprzedaży, to nie są jeszcze ujęte  

w budżecie, więc można je wprowadzić do budżetu i można by było wprowadzić  

te środki do budżetu w listopadzie.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że dobrze 

by było, aby pani dyrektor zabukowała ten samochód, sprawdziła. 

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że i tak trzeba normalnie rozpisać 

procedurę.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy potrzebne jest zapytanie o cenę. 

   Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że tak. 

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, ile zaplanować tych 

środków. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 25 tys. zł. 

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, ile na cały zakup,  

80 tys. zł. 

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby było to 80 tys. zł. 

Zauważył, że dochodu ze sprzedaży tego samochodu jeszcze nie wprowadza.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że są dwa wyjścia, czyli albo do końca roku uruchamiają procedurę kupienia tego 

samochodu i zabezpieczają środki budżetu powiatu wieluńskiego w wysokości  

47 tys. zł i jednocześnie uruchamiają procedurę sprzedaży samochodu Berlingo,  

albo czekają na sprzedaż samochodu Berlingo i wtedy w zależności za jaką kwotę 

ten samochód zostanie sprzedany, a na okres przejściowy użyczyliby samochodu 

typu Dacia, czyli samochód darowany przez Koło Łowieckie „Dzik” i ten okres 

przejściowy byłby zabezpieczony dla Domu Dziecka, a potem ogłosiliby procedurę 

zakupu. Zapytał, który wariant wybierają członkowie Zarządu.  
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   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jaką kwotę 

zabezpieczają na wydatki: 80 tys. zł, czy 47 tys. zł?  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mają 

33 tys. zł, a cała kwota zakupu ma wynosić 80 tys. zł. 

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że przecież nie mają 

33 tys. zł, ponieważ nie sprzedali jeszcze tego auta. 

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że mają te środki, 

ale one nie są wprowadzone jeszcze do budżetu, do dochodów.  

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, czy teraz przed zimą samochody mogą 

być tańsze. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że może 

tak być i zimą też są tańsze.  

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że obecnie  

nie ma reguły, ponieważ jest zastój z nowymi, więc szybko się sprzedają. Zaznaczył, 

że on by nie czekał, ponieważ sądzi, że w nowym roku znowu zdrożeją.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy wszyscy 

się zgadzają. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że w tej chwili podejmują decyzję 

odnośnie pisma pani dyrektor, że przystępują do procedury zbycia samochodu 

Berllingo i jednocześnie zakupu nowego, 9-osobowego samochodu na potrzeby 

Domu Dziecka. W związku z tym, że mają już ze sprzedaży autobusu, który był  

w posiadaniu Domu Dziecka, kwotę ponad 33 tys. zł, więc muszą dołożyć 47 tys. zł, 

aby kwota zakupu nowego pojazdu nie przekraczała ogólnie kwoty 80 tys. zł. Zapytał, 

kto jest „za” takim rozwiązaniem. 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję 

w sprawie przystąpienia do procedury sprzedaży 5-osobowego samochodu Citroen 

Berlingo i jednocześnie zakupu nowego 9-osobowego samochodu na potrzeby Domu 

Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach. W związku z tym,  

że ze sprzedaży autobusu, który był w posiadaniu Domu Dziecka w Komornikach 

uzyskano kwotę 33 tys. zł, Zarząd Powiatu zdecydował o zabezpieczeniu środków  

w wysokości 47 tys. zł, aby kwota zakupu nowego pojazdu nie przekraczała ogólnie 

kwoty 80 tys. zł (głosowało 5 członków Zarządu). 
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   Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał pani 

dyrektor, że przystępują do procedury zakupu jeszcze w tym roku. 

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że zakup będzie 

mógł być dokonany po 28. listopada. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się. Będzie  

to po podjęciu uchwały Rady Powiatu o zmianach w budżecie powiatu.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że jeżeli nie dojdzie 

to do skutku, to będzie można tę operację przeprowadzić po podziale nadwyżki 

budżetowej, czyli w marcu.  

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, czy musi być pismo o rozpoczęciu 

procedury kupna. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak. 

Poprosił, aby najpierw pani dyrektor rozeznała rynek, przygotowała specyfikację 

zakupu tego nowego samochodu, czyli wyspecyfikować i przekazać do pani 

Jędrzejewskiej. Zauważył, że są pracownicy, panowie, którzy orientują się  

w samochodach, a jeżeli nie to poprosił, aby pani dyrektor zasięgnęła wiedzy  

od mechanika. Podkreślił, że cały czas jest mowa o samochodzie 9-osobowym. 

Zamknął ten punkt. 

 

 

Pkt 14 

Zapoznanie z pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Wieluniu w sprawie przystąpienia do realizacji programów dotyczących 

wsparcia osób z niepełnosprawnością i ich opiekunów: „Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej” oraz „Opieka wytchnieniowa”. 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Beatę Korczewską i zapytał, czy jest to kontynuacja tego programu, który 

jest realizowany i zasady są te same. 
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   Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu potwierdziła. Jedynie wnioski są bardziej skomplikowane.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jakie dwie gminy 

przystąpiły. 

   Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu powiedziała, że oprócz Wielunia, gmina Osjaków i gmina 

Pątnów. Natomiast na ten moment zastanawia się jeszcze gmina Biała. Przekazała, 

że na całodobową chyba żadna gmina nie występuje, Wieluń zrezygnował,  

więc wygląda na to, że oni będą to realizować, jeżeli przystąpią do programu.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że chciałby 

podziękować za ten rok, ponieważ są dobre głosy, jeżeli chodzi o program dotyczący 

opiekunów osób niepełnosprawnych, więc na ręce pani dyrektor chce złożyć 

podziękowania dla wszystkich.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd zapoznał się z pismem. 

   Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu poinformowała, że pan starosta i pan wicestarosta będą 

musieli podpisać ten ich wniosek.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że są do dyspozycji. 

    

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu w sprawie przystąpienia do realizacji 

programów dotyczących wsparcia osób z niepełnosprawnością i ich opiekunów: 

„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” oraz „Opieka wytchnieniowa”. 

   Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej 

na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

kierownik Świtalskiej. 

   Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych poinformowała, że to ogłoszenie było wysłane do Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego i Rada w dniu wczorajszym miała posiedzenie,  

ale nie było kworum, i nie podjęli uchwały. Dodała, że w dniu dzisiejszym 

konsultowała to z radcą prawnym i nie ma w ustawie o działalności pożytku 

publicznego,  ani w ustawie o nieodpłatnej pomocy, że musi to w ogóle być 

konsultowane. Powiedziała, że jest to wola Rady, że oni chcą widzieć te programy. 

Podkreśliła, że oni są zobligowani, ponieważ muszą do 30. listopada rozstrzygnąć  

ten konkurs.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z tego, co mówi pani kierownik, to rozumie, że ta opinia nie jest obligatoryjna. 

   Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że nie.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że można 

w ogóle nie wysyłać.  

   Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że oni stwierdzili, że chcą to widzieć, jednak nie mieli 

kworum i nie podjęli tej uchwały.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania w tym temacie. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” 

podjęciem uchwały.  
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   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1014/22 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej  

i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań  

z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku (głosowało 

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1014/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, do kiedy 

będą spływały te oferty. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że do 14. listopada.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania w tym temacie. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1015/22 w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej  

i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań  

z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 roku (głosowało  

5 członków Zarządu).  
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Uchwała Nr 1015/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Podjęcie decyzji w sprawie wypłaty Stypendium Powiatu Wieluńskiego  

dla ucznia szkoły ponadpodstawowej. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszyscy pewnie zapoznali się z tym pismem i myśli, że ta osoba byłaby 

pokrzywdzona odnośnie tego stypendium. Podkreślił, że wyniki tej osoby są bardzo 

dobre i jest to osoba bardzo ambitna. Stwierdził, że nie ma się nad czym zastanawiać 

i należy przyznać to stypendium.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że stypendium  

nie jest przywiązane do szkoły, tylko do dziecka.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu stwierdził, że byłoby  

to absurdalne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

za wypłaceniem stypendium uczennicy pierwszej klasy II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu, która wcześniej była 

uczennicą technikum w Zespole Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu? 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję 

w sprawie wypłaty Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla ucznia szkoły 

ponadpodstawowej:      będącej uczennicą II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu (poprzednio uczennicy 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu) (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania w tym temacie. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1016/22 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1016/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie  zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania w tym temacie. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1017/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 1017/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 20 

Rozpatrzenie pisma Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z dnia 

26.10.2022 r. znak: PZD.SF.0320.4.2022 w sprawie zwiększenia planu wydatków 

budżetowych jednostki na rok 2022 o kwotę 31.336,47 zł, wg klasyfikacji 

budżetowej wskazanej w piśmie. 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jakie to są stawki brutto, 

bo to jest na dwa stanowiska. Zauważył, że są tutaj wydatki osobowe nie zaliczone 

do wynagrodzeń i wynagrodzenia osobowe. Zapytał, jaka to jest różnica. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jemu się wydaje, 

że wydatki nie zaliczone do wynagrodzeń to przede wszystkim są wydatki związane  

z ubiorem pracownika, z wydatkami socjalnymi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że rozumie, że to jest 

21 542 zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że jeszcze podzielić  

na dwie osoby i podzielić…. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że będzie to mniej 

więcej 5 400 zł brutto. Zauważył, że w poprzednim roku pracownik był traktowany 

5 700 zł ze wszystkimi składowymi, ale rozumie, że z tytułu inflacji jest 5 400 zł, tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że operator koparki nie będzie pracował za najniższą krajową.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że kierowca ciężarówki tym 

bardziej.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że 31 300 zł mają  

na dwa miesiące, czyli 16 tys. zł i to razy 5, to wychodzi 80 tys. zł samych kosztów 

osobowych z akcji zimowej. Zauważył, że zawsze było liczone na 5 miesięcy, ale tyle 

nie wydawali nigdy na obce usługi, jeżeli chodzi o oszczędności.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że to są również ujęci pracownicy ci, gdzie były niedobory na wynagrodzeniach 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest napisane,  

że powodem zwiększenia planu jest konieczność zatrudnienia dwóch osób  
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na stanowisku operatora w związku z zakupem samochodu ciężarowego oraz 

koparko-ładowarki. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy ta jedna osoba nie jest 

już zatrudniona. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszyscy są. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że wszyscy  

są zatrudnieni. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że porównuje  

po prostu koszty, a nie lubi wydawać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” tym, aby zwiększyć plan wydatków budżetowych jednostki, o której mowa  

w piśmie, o kwotę 31 336,47 zł. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył pismo Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z dnia   

26.10.2022 r. znak: PZD.SF.0320.4.2022 w sprawie zwiększenia planu wydatków 

budżetowych jednostki na rok 2022 o kwotę 31.336,47 zł, wg klasyfikacji budżetowej 

wskazanej w piśmie (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 21 

Zapoznanie z informacją o złożonym wniosku o dofinansowanie realizacji 

zadań własnych organizatorów dotyczących zapewnienia funkcjonowania 

publicznego transportu zbiorowego w zakresie przewozów autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na rok 2023 z Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że dzisiaj 

trzeba wysłać ten wniosek. 
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 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że w tym roku  

na to zadanie mieli w planie 60 tys. zł i jemu się wydaje, że ten plan nie będzie 

wykonany w całości, ponieważ nie wydadzą tych 60 tys. zł. Natomiast, jeżeli chodzi  

o ten rok, to w projekcie budżetu już jest zapewnione i przeznaczają na ten cel  

90 tys. zł. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

naczelnika Macieja Brysia. Poinformował, że jest 15 linii autobusowych, a stawka jest  

3,60 zł. 

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

powiedział, że jego zdaniem ta stawka jest dla nich bardzo korzystna. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy Zarząd 

wyraża zgodę.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

złożony wniosek o dofinansowanie realizacji zadań własnych organizatorów 

dotyczących zapewnienia funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego  

w zakresie przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na rok 

2023 z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 22 

Sprawy bieżące. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w „Sprawach bieżących” jest „Zapoznanie z wyjaśnieniami z dnia 27.10.2022 r. 

znak: OZ.8023.53.2022, związanymi z zawiadomieniem Wojewody Łódzkiego z dnia 

21.10.2022 r. znak: PNIK-I.4131.1049.2022 o wszczęciu postępowania w celu 

kontroli legalności uchwały Nr LIX/344/22 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 

30.09.2022 r. w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu.”. Poinformował, że pani dyrektor przygotowała wyjaśnienia, 

które podpisał, a pan wiceprzewodniczący Rady Powiatu podpisał pismo przewodnie. 
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Jednak nie ma do tej pory odpowiedzi. Myśli, że było jakieś niedopatrzenie, ponieważ 

tam był zarzut, że w Rejestrze Usług Zdrowotnych znajdują się zapisy o oddziałach, 

których nie ma w statucie. Była taka uwaga i okazało się, że w 2018 roku transport 

sanitarny był już zlikwidowany. W jednym punkcie nie było aktualne, ale zostało  

to natychmiast wyjaśnione, ściągnięte z rejestru.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z przedmiotowym materiałem, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że kolejna 

sprawa to jest „Rozpatrzenie pisma Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu  

z dnia 28.10.2022 r. znak: MBW.07.14.2022, stanowiącego prośbę o przesunięcie 

terminu organizacji obchodów XX-lecia Placówki, zaplanowanych w kalendarzu 

imprez kulturalnych i oświatowych organizowanych i współorganizowanych przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu na 18.11.2022 r.”. Zapytał, czy Zarząd wyraża  

na to zgodę i zapytał, kto jest „za” przesunięciem terminu organizacji obchodów  

XX-lecia Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o przesunięciu terminu organizacji obchodów XX-lecia Placówki na II półrocze roku 

szkolnego 2022/2023 (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu następnie 

poinformował, że jest również sprawa „Rozpatrzenia pisma Wicedyrektora Zespołu 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu z dnia 28.10.2022 r. znak: 

ZS2.311.31.2022, stanowiącego prośbę o dofinansowanie w wysokości 1.000,00 zł  

i objęcie Honorowym Patronatem działań edukacyjnych – Innowacji Pedagogicznej 

pt. „Ups…no i masz wypadek!”, zaplanowanych do realizacji przez Państwową 
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Inspekcję Pracy Okręgowy Inspektor Pracy w Łodzi oraz Zespół Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu.”.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że on jest „za”, 

ponieważ zawsze startował w konkursach i parę wygrał, więc jest „za”. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

tym, aby przeznaczyć kwotę 1 000 zł na wsparcie. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kto będzie wydawał  

te środki. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że powiat.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

dofinansowaniem w wysokości 1.000,00 zł.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o dofinansowaniu w wysokości 1.000,00 zł działań edukacyjnych – Innowacji 

Pedagogicznej pt. „Ups…no i masz wypadek!”, zaplanowanych do realizacji przez 

Państwową Inspekcję Pracy Okręgowy Inspektor Pracy w Łodzi oraz Zespół Szkół  

nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w sprawach bieżących. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi  

o przekazywanie materiałów na Zarząd i termin 4 dni, który kiedyś ustalili, to jest to 

czysta fikcja, ponieważ 4 dni przed Zarządem to pojawiły się może 3 materiały.  

Te 4 dni rzadko są dotrzymywane. Poprosił pana starostę o to, aby poinstruować 

jednostki, żeby starały się wcześniej przekazywać materiały, żeby to nie było  

na ostatnią chwilę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ponowi tę prośbę, ale czasami jest to z różnych przyczyn.  
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że to może być jeden, czy dwa materiały, ale nie 90% przesuniętych z różnych 

przyczyn na ostatnią chwilę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że mówił 

o tym na naradzie z naczelnikami i będzie to egzekwował.  

 

 

Pkt 23 

Wolne wnioski. 

 

 Na CLV posiedzeniu Zarząd Powiatu wolne wnioski nie były zgłoszone. 

 

 

Pkt 24 

Zamknięcie CLV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLV posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 

Paulina Bednik 

Inspektor  


